
 

        Protokół nr LIX/VIII/18 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju  

z dnia 17 lipca 2018 r. 

Część I  

Sprawy proceduralne 

 

1. Sesję rozpoczęto o godz. 16.00, zakończono o godz.  16.17       

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Małgorzata Bednarek. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 11 radnych, nieobecni:  Tomasz Barański, Robert Dębski, 

Krystyna Panuś, Ewelina Rycaj. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Burmistrza Lądka-Zdroju Romana Kaczmarczyka, 

Zastępcę Burmistrza Alicję Piwowar, Skarbnika Gminy Wiolettę Drangowską, Radnych, 

pracowników UMiG oraz wszystkich przybyłych na sesję.   

Ustalony porządek obrad 

 

1. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Lądka-Zdroju, 

b) dopłat do ceny dostarczanej wody i odprowadzanych ścieków, 

c) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2018 rok, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2018-2030. 

 

2. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne. 

3. Zamknięcie obrad. 

 

Część II 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach. 

 

a) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Lądka-Zdroju 

 

Komisja Gospodarcza pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych;  

10 głosów „za”, 1 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LIX/395/2018, która stanowi załącznik do  

protokołu z sesji. 

 

b) udzielenia dopłat do ceny dostarczanej wody i odprowadzanych ścieków 

 

Komisja Gospodarcza pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

 



 

 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych;  

7 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LIX/396/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

c) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2018 rok 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Małgorzata Bednarek przekazała głos Pani Skarbnik, 

która zreferowała zmiany dotyczące autopoprawki do przedstawionego projektu uchwały 

 

Komisji ds. Gospodarcza pozytywnie oceniła projekt wraz z autopoprawką. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych;  

9 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LIX/397/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2018-2030 

 

Komisja Gospodarcza pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 11 radnych;  

9 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LIX/398/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

2. Interpelacje, zapytania i wnioski 

 

Radny Tomasz Nowicki zapytał o plany, terminy związane z odwiertem geotermalnym.  

Burmistrz Roman Kaczmarczyk poinformował, że trwają już prace przygotowawcze zwią-

zane z budową drogi dojazdowej i przygotowaniem placu budowy według harmonogramu wier-

cenie rozpocznie się na przełomie sierpnia i września. Informacja z konkretną datą będzie prze-

kazana do publicznej formacji. 

Burmistrz przekazał radnym niepokojące informacje związane z rozstrzygnięciami przetargo-

wymi, które są wyższe od planowanych cen kosztorysowych o ok. 20%. Wyraził swoja obawę 

w stosunku do zbliżających się kolejnych rozstrzygnięć przetargowych, które mogą spowodo-

wać konieczność przesunięcia dodatkowych środków, co niekorzystnie wpływa na budżet 

gminy. 

Radny Artur Dobrzyński podziękował Pani Alicji Piwowar – Zastępcy Burmistrza za sku-

teczna pomoc w rozwiązaniu problemów mieszkańców ul. Kościuszki dotyczących studzienek 

ściekowych i uporządkowania terenu. 

Przewodnicząca Małgorzata Bednarek poinformowała zebranych o zbliżających się wyda-

rzeniach Dolnośląskim Festiwalu Biegów Górskich oraz Święcie Kamienia w Orłowcu. 

 



 

3. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Małgorzata Bednarek  

ogłosiła zamknięcie sesji.   

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

 

Protokołował:   

Radosław Pasionek 

(-) 

 

 

 


